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1)  Gjennomføringen av kurset 

 

Mitt inntrykk er at kurset gjennomføres på en god måte. Siden kurset starter før jul strekker 

det seg over et ganske langt tidsrom. Det merkes på oppslutningen (forelesninger, 

oppgaveløsning) at en del studenter har tatt julefri i starten, men det virker generelt å være 

større aksept for dette tidlige starttidspunkt nå enn tidligere.  

 

 

2) Litteratur og supplerende litteratur 

 

Studentene virker å være tilfreds med hovedlitteraturen. Siktemålet er at det vil foreligge en 

ny oppdatert utgave av læreboken til kursstart i desember 2011. Til denne tid vil det også bli 

utarbeidet en mer utførlig og oppdatert ’tilleggslitteraturliste’. 

 

 

3) Andre punkter som kan forbedres 

 

• Enkelte studenter har også gitt uttrykk for misnøye med storgruppeleder, herunder 

dennes tilbakemelding på kursoppgavene. Det vil alltid være variasjoner mht hvordan 

den enkelte storgruppeleder utfører sine oppgaver. Dette beror dels på ulike personlige 

egenskaper som man vanskelig kan eller bør gjøre noe med. Funksjonen med møter med 

storgruppelederne i forkant av storgruppene bør opprettholdes og antagelig styrkes. 

 

• Studentene er gjennomgående godt fornøyde med kursoppgavenes kvalitet og antall. 

Enkelte har likevel gitt uttrykk for at det er svært mye å gjøre/tar lang tid. Selv er jeg ikke 

fremmed for å redusere antall oppgaver. Det virker plausibelt at dette vil gitt bedre 

anledning til konsentrasjon om litteraturstudier og fordypning. Jeg er likevel klar over at 

en slik endring berører mer overordnet fakultetspolitikk, og jeg forfølger ikke dette her. 

 

 

4) Samlet vurdering 

Som det fremgår ovenfor er det min inntrykk at hovedpersonene (studentene) er 

gjennomgående godt fornøyd med kurset. Selv vil jeg uttrykke anerkjennelse og takk til 

sekretariatet (K B Sørensen) for utmerket administrasjon. Arbeidet med å legge de 

forskjellige kabalene (storgruppeledere, sensorer med mer) tidlig bør fortsettes.  
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